
Verslag openbare vergadering wijkraad Binnenstad en Java Terneuzen  
Maandag 19-02-2024 om 19:30 uur. 

Aanwezig: 45 bewoners (presen elijst).  

Bestuur wijkraad Binnenstad: Jeffrey Walhout, Brenda Verschelling, Femke de 
Poorter, Rudi Clemminck, Katja Snouwaert en Samantha Strooband. 

Afwezig m.k.g.: Ines Ruyssink (Zeeuwse Gronden), Lincey Tacq (wijkagent), 
Johan Hessing (Frac evoorzi er 50plus). 

1. Opening. 
2. Vaststelling Agenda. 
3. Notulen openbare wijkvergadering d.d. 20 november 2023. 

Akkoord 19-02-2024 
 

4. Presenta e en update Plekkenmakers. 
Oscar van Rijn van de Plekkenmakers hee  via een filmpje een update 
gegeven over hoe het project er op dit moment voorstaat. 
Via een diagram hee  Oscar laten zien hoe de route verloopt. 
Mocht je het dromenboek nog eens willen inzien voor de 
Raadsledenbuurt kijkt u op de website: 
h ps://www.deplekkenmakers.nl/project/raadsledenbuurt/  
Op dinsdag 5 maart staat er om 16:00 uur een Maaklab gepland in de 
Triangel. Hierbij bent u van harte welkom met ideeën en opmerkingen 
voor de wijk. Mocht u niet kunnen kunt u via Hoplr de vraag uitze en wie 
er aansluit en doorgeven van u wensen. 
 
Hee  u het filmpje gemist of wilt u die nog eens terugkijken? 
h ps://youtu.be/weNsVR6__r0?si=xogIGNSIIQMwALgv  

 

5. Mededelingen project nieuwe sluis. 
Lise e Booij van Sassevaart gee  een update over hoe de bouw op dit 
moment verloopt. Ze zijn druk bezig met het verwijderen van de 
middensluis. Het gaat dan om het gedeelte onder water. 
Er is steeds minder hinder en ze zijn druk met werkzaamheden om de 
sluizen heen.  
De eerstvolgende hinder vindt plaats op 5 t/m 7 april 2024. Hierbij gaat 
het om een weekendafslui ng. Vanaf 19:00 uur ’s avonds kunnen alleen 



fietsers, voetgangers en de lijnbussen over het sluizencomplex.  
Op dinsdag 26 maart 2024 is er een inloopavond waarbij er over deze 
weekendafslui ng informa e gedeeld wordt. U bent tussen 18:00 en 
21:00 uur van harte welkom in het Portaal van Vlaanderen. 
- Een bewoner gee  aan dat er regelma g een file ontstaat doordat 

niet alle bestuurders weten dat ze over verschillende bruggen kunnen 
rijden. Hierdoor wachten ze dan bij een openstaande brug. 
Lise e gee  aan hiervan op de hoogte te zijn, maar kan hier helaas 
niets aan veranderen. Wel zal ze dit doorgeven aan de wegbeheerder. 
Die zal hiervoor een aanpassing moeten doen.  
De huidige Verkeersindica esystemen lijken niet voldoende.  
 

6. Mededelingen Clavis. 
Katja Snouwaert verteld dat Clavis bestaat 110 jaar en dit wordt groots 
gevierd. Zo zijn er verschillende fes viteiten dit jaar gepland. 
De bewoners van Clavis maken kans op het winnen van kaarten voor het 
theater. Er zijn 2500 appeltaarten uitgedeeld en er is een Doe een Wens 
ac e.  
Je kunt een wens m.b.t. de straat of wijk indienen bij Clavis en hun zullen 
bekijken of de mogelijkheden er zijn tot het realiseren van deze wens. 
Ook is er een klaver 4 voor het woongeluk. Wat is uw ul eme 
woongeluk? Schrijf het op de Klaver 4, deze staat in de Triangel, maak 
een foto en stuur die op. U maakt dan kans op €250,- 
- Een bewoner bedankt Clavis voor de bankjes die geplaatst zijn Achter 

de kerk. Ze zijn er erg blij mee. 
 

7. Mededelingen Poli e kennismaken en gelegenheid tot  
vragen stellen wijkagent Lincey Tacq 
Helaas was de wijkagent wegens ziekte niet aanwezig bij de vergadering. 
Haar e-mailadres is: lincey.tacq@poli e.nl 
 

8. Mededelingen Buurthuis de Triangel met gelegenheid tot vragen 
stellen. 
Helaas was het Buurthuis niet aanwezig wegens andere verplich ngen. 
Jeffrey verteld dat het buurthuis vele ac viteiten jdens de dag 
organiseren. De flyer die het buurthuis hee  gemaakt hee  hij gedeeld 
met de aanwezige wijkbewoners. 
Er wordt aangegeven door een bewoner dat hier te weinig zichtbaarheid 



aan wordt gegeven. 
Er is een ac viteitenoverzicht maar deze komt verder nergens voorbij.  
Verschillende op es worden door de bewoners aangeboden:  
- Adverten e in het adverten eblad of de PZC 
- Het verspreiden van de flyer in de wijk huis-aan-huis 
- Een wekelijks of maandelijks overzicht met ac viteiten dat gedeeld 

wordt via social media. 
- Een groot bord naast het buurthuis of meerdere borden door de wijk 

met het programma van het Buurthuis 

Er worden avondac viteiten gemist. Veel bewoners vinden dit erg 
jammer en zouden het fijn vinden als hier meer georganiseerd wordt. 
Er wordt geopperd dat er zoveel meer mogelijk is met de Triangel. Op dit 
moment wordt de wijk te weinig betrokken. 
Jeffrey gee  aan dat als er ideeën of ini a even zijn dit al jd gedeeld 
mag worden. Samen kunnen we dan kijken naar de mogelijkheden om 
meer leven in de Triangel te blazen. 

Vanuit het MaakLab van de Plekkenmakers is een werkgroep gevormd 
van bewoners die graag willen kijken naar de behoe e in 
avondac viteiten en hoe dit te organiseren. Wil je je hierbij aansluiten, 
kom dan op 5 maart naar de Triangel of mail de wijkraad.  

9. Mededelingen Wijkraad 
- Flyer nieuwe bewoners. 

De flyer ziet er goed uit. Hier en daar nog een kleine aanpassing, maar 
het kan zeker bijdragen aan duidelijkheid over de wijk. 

- Ini a even voor bewoners. Ideeën? 
Jeffrey gee  aan dat de Wijkraad dit niet alleen kan, maar het samen 
doet met de wijkbewoners. Daarom vraagt hij om hulp in ideeën en 
ini a even maar ook in mankracht. Er zijn ook handjes nodig om alles 
voor elkaar te krijgen. Samen gaan we ervoor! 

- Ontmoe ngsmiddag Oekraïners en asielzoekers 
Samen met de gemeente en coördinatoren van de loca es worden er 
ontmoe ngsmiddagen in de Triangel georganiseerd voor de bewoners 
van loca e Nieuwstraat en voor de bewoners van de loca e oude 
Bibliotheek.  
Hierbij zijn de wijken uitgenodigd om samen met ons kennis te maken 
en het gesprek aan te gaan. Laten zien wat er allemaal te doen is in de 



wijk en waar ze al jd terecht kunnen voor een praatje en/of een bakje 
koffie. 

- NL Doet + Opschoondag 2024. 
Wegens een boeking in de agenda van het buurthuis is deze niet 
beschikbaar op 16 maart 2024. Daarom is er besloten om de NL Doet 
en Opschoon dag 2024 samen te voegen op zaterdag 23 maart 2024. 
Hierbij hebben we alle hulp nodig om de omgeving en de wijken op te 
ruimen van zwerfafval.  
Daarnaast willen we de buitenkant van het buurthuis een poetsbeurt 
geven. Er is veel groene aanslag en vuiligheid.  
Hiervoor zullen we producten moeten aanschaffen en eventueel 
huren van machines. Dit is mogelijk gemaakt door het Oranje Fonds. 
Er is een subsidie bijdrage gedaan van € 300,-. 

- Paaseieren zoeken voor de kinderen. 
Sabine organiseert dit op zaterdag 30 maart. Alle kinderen onder de 
12 zijn hierbij welkom om te komen zoeken. 
We hopen dat het een mooie dag is zodat we alles goed buiten 
kunnen verstoppen. 

10. Mededelingen vanuit de Gemeente Terneuzen met gelegenheid tot 
vragen stellen. 
Er wordt een start gemaakt met het volgende boogje. Dit is het blauwe 
boogje wat zich bevindt bij het Leger des Heils. Ook hiervoor zullen de 
buurtbewoners weer gevraagd worden wat ze graag terugzien en waar ze 
aandenken bij de kleur blauw. 
Dit wordt door de kunstenaar omgezet tot een prach g kunstwerk in het 
boogje. 
Een bewoner vraagt hoe het ervoor staat met het boogje in de Donze 
Visserstraat. Deze zal door de kunstenaar zodra het weer het toelaat 
weer opgepakt worden. 
 
De wijkraad krijgt een eigen brievenbus/ ideeën bus aan de gevel van de 
Triangel. Hierbij is het Oranjeboogje als inspira e gebruikt. Mocht u 
ideeën of ini a even hebben kunt u die al jd in de brievenbus posten. 
 
Er komt een Projectbureau in de Noordstraat, voormalig pand Casita.  
Hier zal het plan toekomst Binnenstad getoond worden en uitgelegd. Er 
zullen openings jden zijn waarbij u terecht kunt met vragen of zich laten 
voorlichten over wat het plan precies inhoudt en hoe ver dit staat. 



 
Er is veel overlast van zwervers. Er wordt gevraagd wat er voor deze 
mensen wordt gedaan. 
Collin van het Leger des Heils gee  aan dat ze in contact zijn met deze 
mensen, maar dat het las g is. Vele kiezen er bewust voor om geen hulp 
aan te nemen of onderdak. Dit maakt het las g. Ook is de capaciteit van 
hulp laag en de mogelijkheden tot onderdak raken vol. Wel blij  het 
Leger des Heils vinger aan de pols houden en in contact met deze 
mensen. 
 
- De ho es achter de Jozinastraat en Huizingaplein staan momenteel 

vol water. Hierin kan het water niet weg. Gemeente gee  aan dat ze 
hiervan op de hoogte zijn en er mee bezig zijn. Het is nog steeds te 
nat. Zodra het weer beter wordt, wordt het opnieuw ingezaaid.  

- Er is nog steeds veel overlast van kliko’s die blijven staan. Jeffrey stelt 
voor om eens als wijkraad bij deze mensen aan te kloppen. Nu de flyer 
bijna af is gee  dit ook voor sommige mensen misschien meer 
duidelijkheid.  
Mochten bewoners willen en de grote bakken niet kwijt kunnen kan 
de container gewisseld worden voor een kleinere bak. 

- Er lijkt steeds minder verlich ng te zijn. Het is bijvoorbeeld op de 
markt erg donker ’s avonds gee  een bewoner aan. Kan hier iets aan 
gedaan worden? 
Samantha gee  aan dat er geen verlich ng is aangepast of verplaatst. 
Alleen is alles omgezet in LED. Dit brand op een andere manier en het 
kan zijn dat het daardoor donkerder lijkt. Hier kan weinig aan gedaan 
worden. 

- Er rijden nog steeds auto’s heel hard over het Bellevueplein. Die 
komen inrijden vanaf de straat bij het Schu ershofweg. Gemeente is 
hiervan op de hoogte en opzoek naar een oplossing. Echter is het een 
calamiteiten route en kunnen ze het niet zomaar afsluiten. Er moet 
gekeken worden naar wat er mogelijk is. 

- Boa’s zijn na half 5 niet meer bereikbaar. U zult dan bij overlast of 
problemen de poli e moeten bellen. Geen spoed, wel poli e? Bel dan 
0900-8844. Bij spoed bel al jd 112 
Wel werken de boa’s. Zij zijn zowel doordeweeks als in het weekend 
werkzaam tot 21:30 uur. 



- De betonnen platen bij het fietsers tunneltje zijn niet duidelijk. Is het 
nu een fietspad of een stoep. De gemeente is hiervan op de hoogte en 
zal dit aanpassen zodat het duidelijker is. 

- De uitrit in den Doelderstraat is hoog. Hierdoor raken veel auto’s met 
hun onderkant de weg als ze eraf rijden. Er wordt gevraagd om dit aan 
te passen. Samantha gaat kijken of daar mogelijkheden zijn. 

11. Rondvraag? 
Er zijn geen vragen verder. 

12. Slui ng 

Volgende openbare wijkvergadering: 13 mei 2024 van 19:30 tot 21:30 uur. 


